
OBCINA TRZIN 
Obéinski svet 

§teviIka zadeve: 900-0016/2023-19 
Datum: 3. 10.2023 

ZAPISNIK 

6. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, ki je bila v sredo, 27. septembra 2023, s priéetkom ab 17. 
mi v sejni sobi 0b<':ine Trzin, na Menge§ki cesti 22 v Trzinu. 

Sejo je sklical iupan Obéine Trzin Peter Loiar, na osnovi 33. Elena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 
list RS, Sit. 94/07 - uradno pre(':i§t':eno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 
11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. Elena Statuta Obéine Trzin 
(Uradni vestnik Obéine Trzin, §t. 2/21 - uradno pre<‘Ei§<”:eno besedilo) in 27. (Elena Poslovnika Obéinskega 

unvv sveta Obéine Trzin (Uradni vestnik Obéine Trzin, §t. 16/22 - uradno precusceno besedilo). 

Sejo je vodil iupan Peter Loiar. 

mjvzmfg /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnikal 

Elan: os: 
Milan KARCE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRAU /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 
PER§AK /Lista 2a trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGOR§EK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nu§a 
REP§E /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja §PENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 
WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica ERCUU /sns/, Rado GLADEK /sos/, Miha PANCUR 
/SDS/, Irena HABAT /Giba nje Svobodal in Bo§tjan PAPE2 /Gibanje Svoboda/. 

Odsotnost opraviéilz Zoran RINK /Gibanje Svoboda/. 

Obéinska ugrava: Polona GOR§E PRUSNIK, Matjai EREUU in Barbara GRAD|§EK. 

Odsotnost ograviéili: / 

Navzoéi vablieniz 
o Dejan KOSIR, naéelnik Policijske postaje Domiale, pri 2. toéki dnevnega reda. 

Ograviéeno odsotna: Metka PRAVST PRIMOilC, odgovorna urednica glasila Odsev. 

Neograviéeno odsotni: / 

Ostali navzoéi: / 

iupan je ugotovil, da je na seji navzoéih 9 obéinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem obéinski svet 
sklepéen. Trije svetniki (Milica Eréulj, Anton Kralj in Veronika Weixler) so bili odsotni, kerje soéasno 
potekala seja Komisije za socialne zadeve, katere Elani so.



Odloéanie o dnevnem redu 6. redne sejg 

0 Predlogi za umik toék z dnevnega reda 6. redne seje: 
Predlogov za umik toék z dnevnega reda 6. redne seje ni bilo. 

o Predlogi za raz§iritev dnevnega reda 6. redne seje z novimi toékami: 
Predlogov za raz§iritev dnevnega reda 2 novimi toékami ni bilo. 

Zupan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 10 toék. 

Clanice in élani obéinskega sveta so soglasno (9 glasov »za«) sprejeli: 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnikov 5. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 14. 6. 2023, 2. 

izredne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 9. 8. 2023 in 3. izredne seje Obéinskega 
sveta Obéine Trzin, z dne 30. 8. 2023; 

2 Poroéilo o delu Policijske postaje Domiale za leto 2022; 
3. Vpraéanja in pobude obéinskih svetnikov; 
4 Seznanitev s polletnim poroéilom iupana o izvr§evanju proraéu na v prvi polovici Ieta 2023; 
5 Poroéilo o uresniéevanju Letnega programa kulture v Obéini Trzin za leto 2022; 
6. Poroéilo o uresniéevanju Letnega programa §porta v Obéini Trzin za leto 2022; 
7. lnvesticijski program projekta Prizidava in rekonstrukcija O§ Roje; 
8. Dopolnitev Naérta ravnanja z nepremiénim premoieniem Obéine Trzin za leto 2023; 
9. Predlog Sklepa o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Obéine Trzin; 
10. Sklep o predlaganju kandidata za predstavnika javnosti v senat za re§evanje pritoib zoper 

delo policistov. 

K toéki 1/ 

Pod prvo toéko dnevnega reda so élanice in <':Iani obéinskega sveta obravnavali zapisnike 5. redne seje 
ter 2. in 3. izredne seje, na katere ni bilo pripomb. 

1. sklep: 
Najprej so soglasno (9 glasov »za«) sprejeli naslednji 

SKLEP 

Zapisnik 5. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 14. 6. 2023, se sprejme in potrdi. 

2. sklepz 
Nato so soglasno (9 glasov »za«) sprejeli tudi naslednji 

SKLEP 

Zapisnik 2. izredne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 9. 8. 2023, se sprejme in potrdi.



3. sklep: 
Ob koncu te toéke so soglasno (9 glasov »za«) sprejeli §e naslednji 

SKLEP 

Zapisnik 3. izredne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 30. 8. 2023, se sprejme in potrdi. 

K tofiki 2/ 

iupan je predlagal, da se 2. toéka dnevnega reda Poroéilo o delu Policijske postaje Domiale za Ieto 
2022 obravnava kasneje, ko se bo seji pridruiil poroéevalec Dejan Ko§ir, naéelnik Policijske postaje 
Domiale. 

Predlogu ni nasprotoval nihc'e, zato se je seja nadaljevala s 3. toc'ko dnevnega reda. 

K toéki 3/ 

Pod to toéko dnevnega reda so élanice in élani obéinskega sveta podali naslednja vpra§anja in pobude: 

1) Bo§tian PAPEi [Gibanie Svobodalz 
1. Vsem je znano, da je na Mengefiki cesti zelo veliko prometa in, da je nanjo zelo teiko 

zaviti. Gre sicer za driavno cesto. zelo teiko se je vkljuéiti, predvsem, ée mora§ preéiti 
en vozni pas. Na primer, ¢':e zavija§ z obéine na cesto proti §paru. Ali bi bila moina kakina 
re§itev v smeri bodi fer in spusti domaéina, Trzinca, na cesto? Ali lahko obéina naredi 
kaj takega in postavl tabla? 

iupan pojasni, da je vsa signalizacija na driavni cesti stvar direkcije. 2 g. Torkarjem bo potrebno 
pregledati, kak§na bi bila moina re§itev in podati na direkcijo, ée se strinjajo, da se nekaj naredi v tej 
smeri. 

G. Papei verjame, da so ljudje zami§ljeni, ko se vozijo in v<':asih niti ne pomislijo, Ee pa bodo videli ta 
znak, pa mogoée bodo imeli kanéek veé usmiljenja. 

iupan upa, da bo res tako. Bo pa potrebno pogledati, Ee je moina kak§na re§itev v tej smeri. 

Papei nadaljuje, da je v primeru stojeée kolone Iaije, kot Ce je strnjen premikajoéi promet. Ko je strnjen 
premikajoéi promet se je zelo teiko vkljuéiti. 

iupanu je' zadeva znana, saj se vsakodnevno sreéuje s tem. 

2. Predlaga, da se na semaforiu z Jernéeve na Mengeéko cesto postavi tisti novi zeleni znak, da 
je dovoljeno zavijanje clesno, Ee je to primerno. Levo ni mogoée, ker je potrebno preékati 
pas, desno pa bi bila to neka re§itev, ki bi bila primerna. Gre pa zopet za zavijanje z obéinske 
na driavno cesto. Teh znakov je seda] vedno veé.



iupan se strinja, ampak spet bo potrebno soglasje driave. Bo potrebno pregledati. Bilo je ie v planu, 
da se vse pregleda, ampak potem so bile razmere, kakrsne so paé bile in se to ni izvedlo. 

3. Proti koncu cone, kier se konéa kolesarska steza in se pride na cesto, ki vodi v cono, je ravno 
meja med obéinama. Predvsem za tiste, ki se vozijo iz Trzina proti Ljubljani je tam zelo 
nevarno, saj gre cesta navzgor, drevesa so in Iahko se spregleda avto. Tam ie ena Erna toéka 
in dobro bi bilo, da bi se to prometno uredilo, da bi se nekako resila ta kolesarska steza. Gre 
za urejanje javne infrastrukture med trzinsko in ljubliansko obéino. 

iupan pove, da ko se je delal projekt nove kolesarske povezave, seje poskusalo nekaj urediti na novo, 
vendar Ljubljana ni bila zainteresirana, saj je za njih to le obrobni problem. Bo pa spet potrebno 
posredovati, Ee bo mogoée tokrat uspelo, da se to uredi. 

4. Na obmoéju Psate pri Malnu, dolvodno, obstaja veé resitev, kako resiti ogroienost. To je 
parcialni ukrep, dograditev nasipa. 

iupan bi potreboval nekaj vet": podatkov. Zopet gre za zadevo, ki jo bo potrebno urejati z direkcijo. 
Nekaj zadev bo obrazloiil §e ob koncu seje. 

5. Gospa §penda| je ie opozorila na rastlinske ograje in nepreglednost. Letos je bilo res bujno 
rastje in rastlinske ograje v Mlakah predstavljajo teiave pri zaviianju, poleg tega pa so se 
slabo vidni obcestni jaski. Vprasanje je, kako pogosto so oéiséeni. Preiel je informacijo, da jih 
nekateri Eistijo sami, nekateri pa ne. Koje bilo deievje, so io tudi zaradi tega Mlake relativno 
dobro odnesle. Letos je bilo rastje res zelo bujno, kar vpliva na preglednost in na vidnost 

vavv obcestnih jaskov ter tudi, Ee so ustrezno ocisceni. Kako pogosto se to dela? 

Tudi na to vprasanje bo iupan poda! odgovor ob koncu seje. 

6. Letos se je menial izvajalec kosnje trave in znano je, da so bile na zaéetku teiave. Znano je 
tudi, da je bilo letos zelo bujno rastje in je bilo potrebne veé kosnje. le pa prejel opa‘z'anja, 
da véasih je prejsnji izvajalec z nitko kosil tudi med ploénikom in cesto, sedaj pa tega ni. Ali 
ie to pravilen podatek ali ni? 

iupan pojasni, da podatek ni pravilen, saj izvajalec ko§nje nima te naloge, ampak ima to nalogo 
podjetje HNG, ki ima cestno predelovalno sluibo, torej zimsko in letno sluibo. To se posebej naroéi in 
je tudi posebna postavka. Letos so prvié ie kosili, drugic": je bilo pa predvideno v avgustu. Vendar pa je 
vsem znano, kaj se je potem avgusta zgodilo HNG. Na ialost tudi zaradi tega potem to ni bilo izvedeno. 
Drugaée pa se to izvaja dvakrat letno in gre z druge postavke. 

7. Dejstvo je, da so zaradi deievja in poplav doloéene obéinske ceste v slabsem stanju. Med 
drugim je zelo luknjasta cesta, ki povezuje Mengesko cesto proti Grajski cesti, za katero mu 
je znano, da tudi lastnisko ni urejena. Deistvo je tudi, da se tam zelo teiko sreéata dve vozili, 
ker ie zaradi Iukenj preozko. Druga teiava pa je cesta, ki sicer spada pod mengesko obéino,



to je Graiska cesta, makadam ob Ongru. Tam ni toliko prometa in, ko se otroci vozijo, ker so 
luknje, slabo pogledajo, niso tako moéni in paclejo. To pove iz lastnih izku§enj. Ve, kak§na je 
situacija, bi bilo pa dobro, da se prosi, ée se Iahko to uredi, saj je dejstvo, da prebivalci Trzina 
to cesto najbolj uporabljajo. 

iupan poudari, da mora to cesto urejati Menge§, ki pa se trenutno, tako kot Trzin, ukvarja z malo 
veéjimi problemi. To cesto drugaée urejajo in verjame, da jo bodo uredili. Vseeno bo posredovano, 
vendar z malo zamika. 

8. Predvideva, da bodo prejeli poclatke o tem, kak§na je bila Ekoda na obéinski infrastmkturi, 
ki je bila vnesena v aplikacijo Aida, in kak§na je bila skupna Ekoda v Obéini Trzin. 

iupan odgovori, da gre za toéko, ki jo bo predstavil na koncu. Ne gre za uradno to<':ko, ker ni sklepa, ki 
bi ga Iahko sprejeli, obéinski svet pa ni namenjen debati, zato bo obravnavano na koncu, na kolegiju. 

seji se je pridruz'iI Dejan Ko:‘;'ir, naéelnik Policijske postaje Domiale, zato je z"upan prekinil 3. toéko 
dnevnega redo in predlagal obravnavo 2. toéke dnevnega reda. 

Seja se je nadaljevala z obravnavo 2. toéke dnevnega reda. 

K toéki 2/ 

Poroéilo o delu Policijske postaje Domiale za Ieto 2022 je podrobneje predstavil Dejan Ko§ir, naéelnik 
Policijske postaje Domiale. 

Med obrazloiitvijo so se seji pridruiili svetniki Milica Eréulj, Veronika Weixler in Anton Kralj (ob 17.15). 
Prisotnih je 12 élanov obc“inskega sveta. Seja je no kratko zapustila svetnica Dunja §pendaI (ab 1 7.16), 
ki seje na sejo vrnila pred porofili delovnih teles (ab 1 7.1 7). Prisotnih je 12 Elanov obéinskega sveta. 

Stali§<':i delovnih teles sta podala: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 
PERSAK, predsednik Odbora za finance in premoienje. 

Razpravljali so: Anton PER§AI( /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dejan KO§IR /naéelnik Policijske 
postaje Domialel in Bo§tjan PAPEI /Gibanje Svoboda/. 

Po konéani razpravi so élanice in élani obéinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin se je na 6. redni seji dne 27. 9. 2023 seznanil s Poroéilom o delu Policijske 
postaje Domiale za Ieto 2022. 

Obéinski svet Obéine Trzin ocenjuje, da je izvajanje obéinskega programa varnosti potekalo v skladu s 
programskimi izhodi§éi in smernicami, varnostne razmere na obmoéju obéine Trzin za Ieto 2022 pa 
ocenjuje kot zelo dobre in stabilne.



Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

Po konéanem glasovanju je sejo zapusti! naéeinik Policijske postaje Domz'aIe. 

Seja se je nadaljevala s 3. toéko dnevnega redo. 

Nadaljevanje toéke 3/ 

2) Miha PANEUR [SDS[: 
Lansko leto je zelo dobro izpadla novoletna zabava za obéane. Ali se tudi letos pripravlja kaj 
podobnega? 

Matiai Eréulj, vi§ji svetovalec iupana za druibene dejavnosti pojasni, da bo zabava 29. 12. 2023. 

3) Irena HABAT /Gibanie Svobocgg 
1. Opozarja na veliko prometno problematiko v starem delu Trzina. Glede na frekvenco 

oziroma gostoto tovornega prometa na Menge§ki cesti. so se nekateri ja§ki posedli. Ce 
prileti kamion z doloéeno svoio teio in prikolico, je to zelo moteée. Naj se malo preveri 
ja§ek, ki ie nasproti Maékove domaéije. 

2. Ali se dogaja kak§na redukcija na elektriénem omreiju? V starem delu Trzina je od 
devete ure dalje na javni razsvetljavi tema. To spremlja ie zadnjih 10 do 14 dni. Posveti, 
potem pa ugasne in je popolna tema. To pa predstavlja §e malo veéji poligon za 
nepridiprave in Menge§ka cesta je trenutno res zelo na udaru. samo pri Putru sveti 
znakec z njihovim emblemom, ostalo pa je tema. ki traja do zjutraj. 

iupana zanima, <':e Jeméeva deluje 2 eno fazo? 

Kar zadeva Jeméevo, ge. Habat ni znano, opazila je samo na Menge§ki cesti. 

Vkljuéi se Miha Panéur /SDS/, ki pove, da pred nekaj dnevi tudi tam ni delovala. 

iupan pojasni v Eem je teiava, da se to dogaja po celem Trzinu. Priiigaliéée je bilo zalito. Ko so 
usposobili, so usposobili na ta naéin, da je zopet zaéelo delovati, vendar pa glede na to, da je bilo vse 
mokro, blatno in, da se za nekatere povezave sploh ne ve povsem toéno, kako potekajo, je teiava, da 
po doloéenem éasu, v nekem trenutku vrie ven. Vzdrievalec Skoéaj je o vsem tern obve§<':en. Teiava 
pa je, ker delavci, ki jih ima, jih ima za normalno stanje in pokrivajo Domiale, Menge§, Trzin in §e 
Komendo. Tako, da je tudi on v teiavah. Bo pa to potrebno Eim prej urediti. Se pa dogaja tudi, da ie 
vzpostavijo v normalno stanje, tako kot na primer na zaéetku Menge§ke, in deluje pet dni, potem pa 
zopet vrie ven. Potrebnega bo §e veliko dela, da se bo to uredilo. Ne glede na to, da gre za robustne 
zadeve, niso namenjene temu, da jih poplavi. 

K toéki 4/ 

Kratka pojasnila je podal iupan.



Stali§<':i delovnih teles sta podala predsednika Statutarno-pravne komisije in Odbora za finance in 
premoienje. 

Razpravljal ni nihée. 

Sledilo je glasovanje. Svetnice in svetniki so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin seje na 6. red ni seji, d ne 27. septembra 2023, seznanil s Polletnim poroéilom 
iupana o izvr§evanju Proraéuna Obéine Trzin za leto 2023. 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin in na spletni strani Obéine Trzin in za<':ne veljati 
naslednji dan po objavi. 

K toéki 5/ 

Poroéilo o uresniéevanju Letnega prograrna kulture v Obéini Trzin za leto 2022 je na kratko predstavil 
Matjai Eréulj, viéji svetovalec iupana za druibene dejavnosti. 

StaIi§éa delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Veronika 
WEIXLER, predsednica Odbora za kulturo, §o|stvo, §port in dejavnost dru§tev ter Anton PER§AK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje. 

K razpravi se ni prijavil nihée, zato je iupan predlagal glasovanje. 

Svetnice in svetniki so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin se je seznanil s Poroéilom o uresniéevanju Letnega programa kulture v 
Obéini Trzin za leto 2022. 

Poroéilo o uresniéevanju Letnega programa kulture v 0b<':ini Trzin za leto 2022 se objavi na spletni 
strani Obéine Trzin. 

Ta sklep zaéne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

K toéki 6/ 

Matjai Eréulj je na kratko predstavil tudi Poroéilo o uresniéevanju Letnega programa §porta v Obéini 
Trzin za leto 2022. 

Stali§<’Ea delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Veronika 
WEIXLER, predsednica Odbora za kulturo, §o|stvo, §port in dejavnost dru§tev ter Anton PERSAK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje.



V razpravi so sodelovali: Bostjan PAPEi /Gibanje Svoboda/, iupan Peter LOiAR in Matjai ERCUIJ /vi§ji 
svetovalec iupana za druibene dejavnosti/. 

Clanice in élani obéinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin seje seznanil s Poroéilom o uresniéevanju Letnega programa fiporta v Obéini 
Trzin za Ieto 2022. 

Poroéilo o uresniéeva nju Letnega programa sporta v Obéini Trzin za Ieto 2022 se objavi na spletni strani 
Obéine Trzin. 

Ta sklep zaéne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

Sejo je zapustil Matjai Erfulj, visji svetovalec Zupana za druz'bene dejavnosti. 

K toéki 7/ 

Pod to toéko dnevnega reda sta obrazloiitev podala iupan in direktorica obéinske uprave. 

Staliséa delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Veronika 
WEIXLER, predsednica Odbora za kulturo, solstvo, éport in dejavnost drustev ter Anton PER§AK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje. 

Razpravljala sta Anton PER§AK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ in iupan Peter I.OiAR. 

Po kraj§i razpravi so élanice in élani obéinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin potrjuje Investicijski program projekta Prizidava in rekonstrukcija O5 Roje. 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

K toéki 8/ 

Direktorica obéinske uprave je na kratko predstavila razloge za sprejem Dopolnitve Naérta ravnanja z 

nepremiénim premoienjem Obéine Trzin za Ieto 2023. 

StaIi§éa delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Bostjan 
PAPE2, predsednik Odbora za gospodarske javne sluibe, okolje in prostor ter Anton PER§AK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje.



Razpravljali so: Rado GLADEK /SDS/, iupan Peter LOiAR, Bo§tjan PAPEi /Gibanje Svoboda/ in Polona 
GOR§E PRUSNIK /direktorica obéinske uprave/. 

Clanice in élani obéinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Sprejme se Dopolnitev Naérta ravnanja z nepremiénim premoienjem Obéine Trzin za leto 2023. 

K toéki 9/ 

Tudi pri tej toéki je kratka pojasnila podala Polona Gorse Prusnik, direktorica obéinske uprave. 

Staliséa delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Bostjan 
PAPEZ predsednik Odbora za gospodarske javne sluibe, okolje in prostor ter Anton PER§AK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje. 

K razpravi se ni prijavil nihée, zato je iupan predlagal glasovanje. 

Clanice in Elani obéinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 
o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Obéine Trzin 

1. Elen 

Obéinski svet Obéine Trzin odvzema status javnega dobra naslednjim zemljiséem v lasti Obéine Trzin: 

Katastrska obéina Parcelna st. Povrsina (m’) 
1961 Trzin 1581/9 14 
1961 Trzin 901/29 72 

2. Elen 

Na nepremiéninah i2 1. Elena se v Zemljiski knjigi izvede izbris zaznambe statusa grajenega javnega 
dobra. 

3. élen 

Ta sklep zaéne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

K toiiki 10/ 

Poroéala je predsednica Komisije za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja Nu§a Repse. Komisija 
predlaga, da se za predstavnico javnosti v senat za resevanje pritoib zoper delo policistov predlaga 
Nino Kozarié.



Sta|i§Ee delovnega telesa je podaia Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije. 

Razprave ni bilo. 

Clanice in Elani obéinskega sveta so 2 10 glasovi »za« in 1 glasom »proti« sprejeli 

SKLEP 

1- Obéinski svet Obéine Trzin, v skladu s pozivom ministra za notranje zadeve, predlaga ministru, da 
za predstavnico javnosti v senat za re§evanje pritoib zoper delo policistov iz Obéine Trzin imenuje 
Nino KOZARIC, stanujoifo v Trzinu. 

2. Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

Ker so bile obravnavane vse toéke dnevnega reda, je iupan sejo ob 17.47 zakljuifil. 
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